
 

 

 

 

 

Albrandswaard, 18 februari 2019 
 
Betreft: Schriftelijke vragen CDA-fractie over de bestuursovereenkomst ‘Binnenland van Rhoon’ 
 
Naar aanleiding van het persbericht ‘Buytenland van Rhoon krijgt volwaardige entree’ stellen wij graag 
onderstaande vragen aan het college. 
 

1. De CDA-fractie heeft kennisgenomen van de bestuursovereenkomst die is gesloten met de 
provincie Zuid Holland over de 6 ha in het Binnenland van Rhoon (de ‘entree’ van het 
Buytenland van Rhoon). Was de coöperatie betrokken bij deze overeenkomst? En zo ja, op 
welke manier? 

2. Kan de wethouder schetsen hoe de verdere ontwikkeling van de 6 ha eruit ziet en welke 
partijen daarbij betrokken zijn of worden? 

3. De gemeente blijft eigenaar van de 6 ha. Worden deze gronden alsnog verkocht of verhuurd 
aan partijen die initiatieven willen ontplooien op de 6ha? En zo ja, tegen welke prijs (gelet op 
de eerder door de gemeente afgegeven grondprijs van 100 euro p/m)? 

4. Hoe verhoudt deze bestuursovereenkomst zich tot de 15 ha aan de andere kant van de 
leidingstraat? Is de gemeente nog steeds eigenaar van deze gronden? 

5. Voor de entree van het Buytenland wordt ook gesproken over een toegangsweg. Kan de 
wethouder schetsen hoe deze toegangsweg eruit komt te zien, dat wil zeggen: voor doorgaand 
autoverkeer of gericht voor auto’s en fietsers? 

6. De gemeenteraad heeft zich eerder uitgesproken over een toegangsweg naar het Buytenland. 
Hoe verhoudt deze toegangsweg zich tot de leidingstraat, welke zal moeten worden gekruist 
door de toegangsweg?  

7. Kan de wethouder op korte termijn de begeleidingscommissie bij elkaar roepen? 
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